
Kočevska proga tudi
za potnike?

Pobude za ponovno uvedbo potniškega prome-
ta na kočevski progi so dobile vso podporo občin-
skega izvršnega sveta.

Kočevska proga poteka po naši občini le v
krajši razdalji, ki zajema železniški postaji Velike
Lašče in Dvorska vas. Zainteresiranost krajanov
Velikih Lašč je majhna spričo oddaljenosti želez-
niške postaje od centra (1 km), v Dvorski vasi je
nx)žnost uporabe železnice večja, vendar je avto-
busni promet dokaj dobro urejen.

Železniško gospodarstvo pa je ugotovilo, da je
ekonomske upravičenosti uvedbe potniškega pro-
meta le v primcru, da se dnevno vozi z vlakom
vsaj 400 potnikov.

Stroški za ponovno usposobitev proge, ki je leta

1965 dobila status pogodbene proge za tovorni
promet, so veliki. Investicijska vrednost za obno-
vitev železniške proge na odseku Kočevje-Gro-
suplje (odsek od Grosupljega do Ljubljane je
namreč v še zadovoljivem stanju) je predračunsko
cx«njena na 337 milijonov dinarjev. Nujno po-
trebna pa je tudi nabava dveh novih motornikov,
katerih vrednost je 190 milijonov dinarjev.

Občinski izvršni svet meni, naj bi potrebna
sredstva zagotovili predvsem v SIS-u za železniški
in luški promet SR Slovenije.

S ponovno uvedbo te proge imajo boljše izgle-
de za ureditev tudi številna nova postajališča v
večjih naseljih ob progi in seveda tudi postajališče
v Lavrici. Nina Čož


